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Некадашњи шеф стручног штаба и спортски директор Борца, а данас први стратег
Слободан Старчевић одговорио је у појединим бањалучким медијима на данашње
излагање потпредсједника УО Борца Вице Зељковића, у којем је Старчевића
окарактерисао као једног од "кочничара" клуба због дуга од 10 000 марака.

  

  

      

  

- Још 1. фебруара 2016. године сам сјео са Вицом Зељковићем и саопштено ми је да
је тренутни дуг према мени 38 000 КМ. Одмах сам им дао до знања да ме 28 000 не
интересује јер сам у том периоду радио и као тренер у ФК Крупа, али да морамо да
договоримо како да ми се исплати 10 000 које сам зарадио као први тренер Борца.
Дакле, Борцу сам опростио 28 000 КМ, иако сам имао право да наплатим и то. Са
Зељковићем сам потписао репрограм и договорио да ми се дуг исплати у двије
рате. Тај новац, наравно, никада није легао на мој рачун, а човјек који ме је данас
прозвао након истека обавеза дефинисаних Уговором назвао ме је, рекао како сам
ја приоритет Борца и да ће ме исплатити у најкраћем периоду. Ништа није
испоштовано и новац сам морао да потражим судским путем. Прије три дана
Зељковић ме је поново назвао и понудио ми могућност да ми се исплати 5 000, а да
се преосталих 5 000 дуга уплати до 31. августа. Пристао сам и на ту варијанту и онда
доживим да ме прозивају као најгорег клошара. Уз све то, ни тих првих 5 000 КМ
није легло на мој рачун, као да је рачун Борца на Кајманским острвима. Осјећам се
јадно и преварено. Опростио сам Борцу три четвртине потраживања, а данас треба
да очекујем да ми неко породицу пресретне у граду јер сам ја наводно тај који гаси
Борац. И данас у клубу сједе неки који су ни за шта наплаћивали 70 000 марака, а
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куну се у Борац. Борац је институција и тако треба да се понаша али овакву врсту
прозивке нисам заслужио јер је сматрам позивом на линч  – навео је Старчевић.
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